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Zlo je nyní dominantní silou 
západního světa 
(Paul Craig Roberts)
Mohou se lidé vyrovnat s výzvami života, když byla 
zničena velká část jejich kultury?

USA vlastní i Česko 
PAUL CRAIG 
ROBERTS, duchovní 
otec hospodářských 
reforem za vlády 
Ronalda Reagana, 
říká: „Koupili jsme si 
většinu bývalé 
sovětské říše. Ty vlády 
ovládáme, vlastníme. 
A pravděpodobně 
vlastníme i Českou 
republiku.“
Lukáš Kovanda a Paul 
Craig Roberts, USA, léto 
2011

Paul Craig Roberts je americký ekonom, publicista, blogger a bývalý státní 
úředník. V roce 1981 byl náměstkem ministra financí USA pro 
hospodářskou politiku za prezidenta Reagana.



  

Deprese, nesmyslnost života a 
duchovní zoufalství dnes postihují 
tolik lidí, protože už nemají kulturní 
znalosti získané obeznámením se s 
jejich klasickou literaturou a 
náboženstvím, které učí, jak se 
vypořádat s životními výzvami a jak 
se vypořádat s vnitřními démony. Tyto 
znalosti byly ztraceny. Bylo mu 
zakázáno vzdělávání jako zastaralé, 
rasistické, nezahrnuté, odsuzující a 
bílé.
Hanne Herland nám připomíná, jak 
důležitá je kultura pro přežití a 
morální život. Dává nám naději na 
naši obrodu poukazem na to, že 
Rusko je opět křesťanské, 
navzdory desetiletím vynuceného 
komunistického ateismu, který 
Američanům vnutili i liberálové a Židé. 
Například: žádné modlitby ve škole, 
žádné křesťanské symboly na 
veřejných místech.

Zlo je nyní dominantní silou západního světa
  Paul Craig Roberts

Mohou se lidé vyrovnat s výzvami života, když byla zničena velká část 
jejich kultury?



  

Alexander Solženicyn, autor Souostroví 
Gulag, byl v Americe hrdinou jako 
sovětský disident, dokud ve svém 
projevu na Harvardské univerzitě neřekl, 
že „lidé zapomněli na Boha“ a že tato 
zapomnětlivost vysvětluje četné krize 
a sociální a osobní nemoci naší doby. 
Solženicyn se okamžitě stal osobou non 
grata.
Pokud jste křesťan, skutečný křesťan 
a ne uctívač Izraele, pak můžete 
pochopit, co se nám stalo, že Satan 
vytlačil ze západní civilizace dobro a 
nahradil je zlem.
Když tuto myšlenku zpochybňuji, jsem 
konfrontován s fakty, že to nebylo 
Rusko, Čína a Írán, kdo svrhl vlády 
Iráku a Libye a zavraždil vůdce na 
základě zcela falešných obvinění. 
Nebylo to Rusko, Čína a Írán, kdo se o 
totéž pokusil v Afghánistánu a Sýrii. 
Není to Rusko, Čína a Írán, kdo 
poskytuje Izraeli bomby, letadla, peníze 
a diplomatickou ochranu ke zničení 
Palestinců.

Zlo je nyní dominantní silou západního světa
  Paul Craig Roberts



  

Nejsou to Rusové, Číňané a Íránci, 
kdo vyvolává další války. Je to 
Washington a jeho impérium EU. 
Když se podíváte na holá fakta, je to 
zlo, které vychází ze západního světa 
a působí ve světě.
Rusko, Čína a Írán věří, že jednají s 
vládami, které ztratily rozum.
Spoléhají na hrozbu světové války, která 
přivede Západ k rozumu, aniž by 
chápali, že mají co do činění se zlem, s 
nímž je jednání nemožné.
To znamená, že váhavé, nesmělé a 
neadekvátní reakce Ruska, Číny a Íránu 
na zlo jsou příliš slabé na to, aby byly 
účinné.

Zlo je nyní dominantní silou západního světa
  Paul Craig Roberts



  

Zlo je nyní dominantní silou západního světa
  Paul Craig Roberts

Liberálové, levičáci, probuzení jsou ti, kdo 
zničili kulturní znalosti Západu, a tím zbavili 
lidi schopnosti čelit zlu. Pro levicově liberální 
ničitele civilizace je duchovní zlo 
nepochopitelné. Pro ně jsou jedinými zly 
Trump, „bílý rasismus“ a „Putinova agrese“. 
V levicově-liberálním probuzeném matrixu 
nejsou žádná jiná zla.
Západ již není založen na západní kultuře. Je 
založena na sexuální perverzi a podpoře 
transgenderismu a kritické rasové teorie 
vládami, korporacemi a univerzitami. 
Západní národy byly nahrazeny Sodomou a 
Gomorou a Babylonskými věžemi. Nepřátelé 
jsou nezbytní k ospravedlnění masivního 
rozpočtu a moci amerického vojenského / 
bezpečnostního komplexu. Čím více nepřátel, 
tím větší rozpočet a síla.
Američtí konzervativci nemají o moc větší 
naději než levicově-liberální škubnutí. 
Konzervativci si pletou svou zemi s vládou. Jak 
Albert Jay Nock a Thomas Jefferson jasně 
vysvětlili, ti dva jsou úplně odlišní. Ale je to 
důležitý rozdíl, který si mnoho konzervativců 
neuvědomuje.



  

Srbský prezident 
Aleksandar Vučić povedal:
„Nikto nechce okamžité 
prímerie stanovené v pláne 
ČĽR. Každý chce, aby 
prehrala druhá strana. Západ, 
pokiaľ nebudú umierať ľudia 
zo Západu alebo budú 
umierať len dobrovoľníci, 
sa nebojí, koľko Ukrajincov 
zomrie. A je im úplne jedno, 
koľko zomrie Rusov. A ja 
neviem, koho skutočne 
zaujíma, koľko ľudí sa zraní, 
pretože ľudia sa stávajú 
potravou pre delá kvôli 
záujmom druhých ľudí.
Na Západe raz niekto žartoval 
– myslím, že som to čítal vo 
„Welte“: „Prečo je Rusko pre 
každého také dôležité? Prečo 
sa o tom v priebehu storočí 
toľko hovorí? Je to preto, že 
Mendelejev vynašiel 
periodickú tabuľku prvkov? 
Pretože všetky sú na území 
Ruskej federácie. Pozrite sa 
na myšlienky, ktoré 
zaznievajú, najmä zo 
škandinávskych krajín — 
Rusko si vraj nezaslúži 
držať toľko území, je to vraj 
svetové dedičstvo a teraz 
ich bude spravovať niekto 
iný.“



  

Solženicyn nám řekl, že když ze 
společnosti zmizí úcta k náboženství, 
tradičním hodnotám, rodině a 
náboženskému přesvědčení, 
společnost je odzbrojena a již 
neexistuje žádná ochrana před 
triumfem zla. 
Protože levicově-liberální frakce Woke 
tyto ochrany odstranila, je nyní v 
západním světě dominantní silou zlo.
Rusko, Čína a Írán nejednají se 
západními vládami schopnými 
rozumu. Potýkají se s nespoutaným 
zlem. 
Putin se diví, proč je Západ tak 
nerozumný. Odpověď zní, že zlo je 
nerozumné. Nemůžeš se s ním smířit.

REPTILOIDÉ
Mimozemský

parazit
----------------------------------

Biblický projekt, skryté řády,
superbohatí bankéři,

nadnárodní korporace
--------------------------------------------------------

Politici, svobodní zednáři, ilumináti, velké firmy
-----------------------------------------------------------------------

Nevědomé lidstvo v dluhovém otroctví

Ve společnosti se nyní projevuje přespříliš zla a viditelného 
úpadku. Toto přirozeně rozděluje společnost na ty, co s úpadkem 
souhlasí a na ty, co si chtějí udržet evoluční vzestup.



  

A pokus o 
shrnutí na 

závěr

...jak funguje 
globální pyramida 

moci
a řízení lidstva

Část obyvatelstva 
musí nezbytně 

získat koncepční 
gramotnost !

Výběr je jednoduchý – vzestup a nebo degradace



  



  

Vučić: Západ nezaujíma, koľko Ukrajincov a Rusov zomrie
„Prečo je Rusko pre každého také dôležité? Prečo sa o tom v priebehu storočí toľko hovorí? Je to preto, že 
Mendelejev vynašiel periodickú tabuľku prvkov? Pretože všetky sú na území Ruskej federácie. Pozrite sa na 
myšlienky, ktoré zaznievajú, najmä zo škandinávskych krajín — Rusko si vraj nezaslúži držať toľko území, je to 
vraj svetové dedičstvo a teraz ich bude spravovať niekto iný.“

Zdroj: https://cz24.news/vucic-zapad-nezaujima-kolko-ukrajincov-a-rusov-zomrie

Anglosasom sa nedá veriť ani slovo. Objavený dokument to potvrdil: RUSKU 
BOLO SĽÚBENÉ NEROZŠIROVANIE NATO NA VÝCHOD
V čase eskalácie napätia okolo Ukrajiny Rusko tvrdo presadzuje, aby sa jednotky NATO stiahli z krajín bývalej 
východnej Európy. Tvrdí, že mu to bolo sľúbené pri rokovaniach o zjednotení Nemecka v roku 1990. Západ to 
popiera a Moskva doteraz nepredložila žiadne dôkazy. Jeden však našiel nemecký týždenník Der Spiegel ešte 
v roku 2022. A tentokrát nejde len o spomienky, Spiegel ukazuje aj diplomatickú depešu. 

Rusko se 
stalo nejen 

mocenským,
 ale i 

ideologickým 
protivníkem 

Západu

Zástupcovia Francúzska, Británie, USA a 
Nemecka sa v marci 1991 v Bonne zhodli, že 
prijatie východoeurópskych krajín do NATO je 
„neakceptovateľné“. Dal to najavo nemecký 
zástupca Jürgen Chrobog (budúci nemecký 
veľvyslanec v USA). „Chrobog (Nemecko) 
povedal, že sme potrebovali nové nápady, ako 
zaistiť bezpečnosť stredoeurópskych a 
východoeurópskych krajín. Dali sme jasne najavo 
počas rokovaní vo formáte 2+4, že by sme nemali 
rozširovať NATO za Labe. Nemali by sme preto 
ponúkať členstvo v NATO Poľsku a ďalším,“ stojí 
v diplomatickej depeši. 
Zdroj: https://cz24.news/rusko-sa-stalo-nielen-
mocenskym-ale-aj-ideologickym-protivnikom-zapadu

https://cz24.news/vucic-zapad-nezaujima-kolko-ukrajincov-a-rusov-zomrie


  

Zapomeňte na Rusko! Skutečnou hrozbu pro Ameriku představuje Izrael a izraelská lobby! Většina válek za 
posledních 50 let vypukla na základě lží médií, která přetiskovala vládní propagandy! Dva děsivé konceptuální 
výroky, které dostaly Juliana Assange do věznice Belmarsh na více než 5 let! 
Dohoda s americkým ministerstvem spravedlnosti byla naplněna, když americký soudce na ostrově Saipan 
postupoval podle dohody, přijal Assangeovo přiznání ke špionáži v jednom bodě obžaloby, soud uznal dobu, 
kterou si Assange odseděl v londýnské věznici Belmarsh a po skončení jednání byl australský aktivista 
propuštěn od soudu jako svobodný člověk. Záhy poté Julian Assange nasedl na letadlo a odletěl domů do 
Austrálie. Prakticky 12 let trvající sága je tak u konce a v podstatě jde o happy end a námět na hollywoodský 
film. 
Jenže za celou kauzou se táhne hrozivý a děsivý vzkaz, jehož stopy vedou opět ke světovému sionismu, který 
je hlavním řídicím procesem nad zeměmi tzv. kolektivního Západu. Julian Assange se totiž stal nepřítelem 
sionistických struktur poté, co ukázal na Izrael jako hlavní hnízdo zla, které ohrožuje USA. Jeho výrok 
“Zapomeňte na Rusko! Skutečnou hrozbu Americe představuje Izrael a izraelská lobby!“ v podstatě znamenal 
vyhlášení války jednak Izraeli v konceptuální rovině, ale rovněž světovým sionistům v Londýně.
Zdroj: https://aeronet.news/zapomente-na-rusko-skutecnou-hrozbu-pro-ameriku-predstavuje-izrael-a-izraelska-
lobby-vetsina-valek-za-poslednich-50-let-vypukla-na-zaklade-lzi-medii-ktera-pretiskovala-vladni-propagandy

Zapomeňte na Rusko! 
Skutečnou hrozbu pro 

Ameriku představuje 
Izrael a izraelská lobby! 

Většina válek za 
posledních 50 let 

vypukla na základě lží 
médií, která přetiskovala 

vládní propagandy!
Dva děsivé konceptuální 

výroky, které dostaly 
Juliana Assange do 

věznice Belmarsh na 
více než 5 let! A mise 

NATO na Ukrajině bude!

Cílem Marshallova plánu – cituje Lacroix-Riz – nebyl nezištný dar. Měl dobýt evropský trh pro americký export a 
investiční kapitál. Navázat na americké dobytí Havaje, Kuby, Portorika a Filipín už v předminulém století. Apetit 
na zisk z cizího přitáhl USA i do první světové války. Vstoupily do ní až v roce 1917. Aby »zabránily porážce 
Británie« a ta »mohla splácet obrovské částky, které si půjčila od amerických bank na nákup dodávek od 
amerických průmyslníků«. Americe vynesla i podíl na jiných trofejích – z obrovských trhů a zdrojů« zemí, kam 
dřív nedosáhla. Británie musela stáhnout většinu investic i z Latinské Ameriky.
Doma však Londýn »k velké americké nelibosti« pokračoval v politice tvrdého protekcionismu. Zato Německo 
už na to sílu nemělo. Hlavně sem proto zamířily velké investice amerických bank a korporací. Změnily Německo 
v hlavní »evropské předmostí transatlantické expanze kapitálu«. S »neskrývaným nadšením« se vložil i do 
Hitlerova programu zbrojení a následné dobyvačné války. Německé filiálky koncernů Ford, Standard Oil, 
GM/Opel i řady dalších dodaly Hitlerovi kvanta nákladních aut, tanků, leteckých motorů a kulometů – a také 
pohonných hmot.
Zdroj: https://www.nasepravda.cz/aktualne/zpravodajstvi/tutlany-rodokmen-marshallova-planu

Tutlaný rodokmen 
Marshallova plánu



  

Mír na Ukrajině nakonec možná prosadí věřitelé Ukrajiny, kterým došla trpělivost s insolvencí Kyjeva a s 
neúspěchy na frontě. Mluvil jsem o tom v pátek na Svobodném vysílači CS ve své analýze [4], že americká 
finanční skupina Black Rock tlačí na Kyjev k okamžitému ukončení války v důsledku obav, že Black Rock přijde 
o nakoupené zemědělské pozemky, které na Ukrajině dlouhé roky skupoval, a to již od roku 2014. Mnoho z těch 
pozemků už Black Rock zpátky nikdy nedostane, protože leží na pláních Záporoží pod kontrolou Ruské 
armády.
Většina těch pozemků ale leží stále na územích, které zatím kontroluje ukrajinská armáda, ale neví se, jak 
dlouho je udrží, než se Rusové v Záporoží, ale i ve směru na Charkov, pustí dál a začnou obsazovat další a 
další oblasti s obrovskými poli, které koupil Black Rock a už několik let je pachtuje, tedy pronajímá ukrajinským 
zemědělcům a farmářům.
Jenže, když je válka, zemědělci nemohou pěstovat, tím pádem Black Rocku nic neplatí a tím vzniká jedna 
škoda, tedy výpadek v investičních návratnostech na Ukrajině pro Black Rock, ale vzniká rovněž i druhá 
hrozba, že ty pozemky obsadí Rusové a Black Rock se k nim už nikdy nedostane. 
Loňská ukrajinská ofenzíva, která selhala, tak má teprve teď opravdu nejtvrdší dopady na Ukrajinu. Proto podle 
informací amerického Bloombergu tlačí už několik týdnů sbor věřitelů na Ukrajinu, aby Kyjev okamžitě uzavřel s 
Rusy příměří, ať to stojí Ukrajinu, co to stojí, tedy i její území, o které již zjevně definitivně přijde.
Zdroj: https://aeronet.news/na-ukrajine-zacina-kyjevska-propaganda-obracet-kormidlo-a-nove-hlasa-ze-k-
vitezstvi-ve-valce-staci-neztratit-kyjev-vetsinu-uzemi-a-pristup-k-mori-sokujici-obrat-prichazi-po-fiasku-v-luzernu

Na Ukrajině začíná 
kyjevská propaganda 

obracet kormidlo a nově 
hlásá, že k vítězství ve 

válce stačí neztratit Kyjev, 
většinu území a přístup k 

moři! Šokující obrat 
přichází po fiasku v 
Luzernu a poté, co 
skupina západních 

věřitelů odmítla dohodu s 
Kyjevem o 

restrukturalizaci státního 
dluhu a Ukrajině hrozí 

počátkem srpna default a 
státní bankrot! Známe 

podrobnosti!

Vedoucí ukrajinské delegace z Istanbulu a předseda parlamentního klubu Zelenského strany po chvilce váhání 
odpálil na ukrajinské televizi pravdu, že válka na Ukrajině mohla skončit v březnu 2022, ale Boris Johnson to 
zamítl! David Arachamia přiznal, že Rusové chtěli neutralitu Ukrajiny a byli připraveni ukončit válku! A podle 
německého Bildu má Berlín nový tajný plán pro Ukrajinu! Lis 26, 2023 
Předseda parlamentního klubu Zelenského strany Sluha lidu David Arachamia odpálil v pátek na ukrajinské 
televizi bombu, která až do té chvíle byla označována za ruskou konspiraci a dezinformaci. Minulý rok 29. a 30. 
března probíhaly v Istanbulu za garance tureckého prezidenta Erdogana mírové rozhovory mezi ruskou a 
ukrajinskou delegací o ukončení války na Ukrajině. Moskva tvrdila celou dobu, že výsledkem rozhovorů byla 
smlouva, která mohla ukončit válku. Ale po návratu ukrajinské delegace do Kyjeva se všechno změnilo a 
tehdejší britský premiér Boris Johnson přispěchal na Ukrajinu a prohlásil, že nic se podepisovat nebude a místo 
toho se bude bojovat!
Zdroj: https://www.nasepravda.cz/aktualne/zpravodajstvi/tutlany-rodokmen-marshallova-planu
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Depopulace se týká prakticky jen bílé rasy
Ukazuje se, že v zemích, kde klesá porodnost, se neuvěřitelně rozvíjejí prvky automatizace, 
robotizace, umělé inteligence a autonomních systémů, kdy stroje nahrazují lidskou práci. A právě 
díky tomu, že v dané zemi klesá porodnost, tak díky tomu se místní lidé nebouří proti tomu, když 
stroje nahrazují lidskou práci. Zatímco v zemích, kde populace roste, se bude muset přistoupit ke 
vzdělání obyvatelstva, jinými slovy k převýchově populace, aby neměli tolik dětí a rovněž u nich 
začala populace klesat. Podle Finka to má být odměněno vysokou produktivitou.
Koncept řízení Satanovy synagogy na depopulaci planety je vlastně v plné symbióze s procesem 
nahrazování člověka strojem. Klesající populace povede ke snížení odporu lidské populace proti 
nasunování strojů, protože lidí bude postupně méně a méně. O propad porodnosti se postará tzv. 
vektorizovaná depopulace, tedy systém depopulace řízený z mnoha směrů, ale se stejným 
výsledným vektorem. 
Depopulace se týká prakticky jen bílé rasy. Proč není depopulace uplatňována na Araby, tedy 
muslimské populace, ale ani na Židy, potažmo sionisty a Izraelce? Proč není uplatňována ani na 
černochy a Asiaty? Důvodem je samozřejmě bílá rasa a její původ v Nephilim, viz, moje knihy. (Bílá 
rasa představuje největší hrozbu pro Satanovu synagogu, je přímým ohrožením konceptu 
Světovlády Domu Sion, protože bílá civilizace díky své nadřazenosti dosáhla největšího rozvoje 
civilizace.)

Zdroj: https://aeronet.news/sef-blackrock-na-akci-klause-schwaba-prohlasil-ze-v-rozvinutych-zemich-
ve-kterych-klesa-porodnost-se-budou-lide-snadneji-nahrazovat-stroji-a-povede-to-dokonce-k-vyssi-
produktivite

Šéf BlackRock na akci 
Klause Schwaba 

prohlásil, že v 
rozvinutých zemích, ve 

kterých klesá porodnost, 
se budou lidé snadněji 

nahrazovat stroji a 
povede to dokonce k 

vyšší produktivitě!
Země s vyšší porodností 

se musí “převychovat” 
pomocí vzdělání k tomu, 

aby neměly děti a více se 
přiblížily k “rozvinutým” 

západním zemím!
Larry Fink odhalil plán 
Satanovy synagogy na 

depopulaci – Čím méně 
lidí, tím více strojů!
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